



MUSICUS SOCIETY  
垂誼樂社

2019「樂·誼國際音樂節」  
兒童音樂會：馬可孛羅樂遊嘉年華  
退票安排

## 退票

原定於 2019 年 11 月 23 日 (星期六) 晚上 7 時 30 分於香港大會堂音樂廳舉行之「兒童音樂會：馬可孛羅樂遊嘉年華」將延期舉行，詳情將於稍後公布。

觀眾可憑完整門票（連同票根）辦理退票。請將已填妥的退票表格及該音樂會的完整門票，於 2019 年 12 月 6 日或之前寄回：垂誼樂社（香港柴灣柴灣道 238 號青年廣場 9 樓 912 室），辦理退票手續。

有關退款將直接存入申請人提供的銀行戶口，敬希垂注。

## 條款細則

- 經城市售票網所產生之任何手續費均不設退款。
- 門票如有任何刪除、塗改，或遭損毀、污損或殘缺不全，持票人的退票申請或不被接受。
- 如有爭議，垂誼樂社有限公司保留最終決定權。

**Musicus Fest 2019**  
**Children's Concert: Marco Polo and the Sounds of Carnival**  
**Refund Arrangement**

## Refund

The Musicus Fest Children's Concert: *Marco Polo and the Sounds of Carnival* due to take place at 7:30pm on 23 November 2019 at the Hong Kong City Hall Concert Hall will be rescheduled. Details will be announced shortly.

Patrons can apply for a full refund with original and unused tickets. Please return the completed refund form with original unused ticket(s) to Musicus Society Limited (Unit 912, 9/F Youth Square, 238 Chai Wan Road, Chai Wan, Hong Kong) for refund on or before 6 December 2019. The refund will be deposited to your bank account directly. Thank you for your attention.

## Terms and Conditions

- All service/handling/administration charge arising from URBIX Booking System are non-refundable.
- Refund request may be rejected if any details on the ticket is damaged, defaced, or otherwise mutilated.
- Musicus Society Limited reserves all rights of final arbitration in case of any dispute.

垂誼樂社有限公司 Musicus Society Limited

香港柴灣柴灣道 238 號青年廣場 9 樓 912 室 Unit 912, 9/F, Youth Square, 238 Chai Wan Road, Chai Wan, Hong Kong  
電話 Tel: +852 5721 2291 | 傳真 Fax: +852 3011 5609 | 電郵 Email: [enquiries@musicussociety.org](mailto:enquiries@musicussociety.org) | [www.musicussociety.org](http://www.musicussociety.org)

## 退票表格 Refund Form

2019「樂·誼國際音樂節」  
兒童音樂會：馬可孛羅樂遊嘉年華（2019年11月23日）  
Musicus Fest 2019  
Children's Concert: Marco Polo and the Sounds of Carnival (23 November 2019)

### 個人資料 PERSONAL DETAILS (請以英文正楷填寫 Please write in BLOCK LETTERS)

持票人姓名 (中文) \_\_\_\_\_  
Name of Patron (English) \_\_\_\_\_  
香港身份證號碼 (如適用) HKID Number (if applicable) \_\_\_\_\_  
聯絡電話 Contact Number \_\_\_\_\_  
電郵地址 Email \_\_\_\_\_

### 退票詳情 DETAILS OF REFUND TICKET(S)

票價 Ticket Price	退票數量 No. of Ticket(s)	退票總值 Refund Amount
\$ _____	_____	HK\$ _____
\$ _____	_____	HK\$ _____
\$ _____	_____	HK\$ _____
\$ _____	_____	HK\$ _____
<b>總數 Total:</b>	_____	<b>HK\$ _____</b>

### 帳戶資料 Bank Information

賬戶名稱 Account Name \_\_\_\_\_  
銀行名稱 Bank Name \_\_\_\_\_  
戶口號碼 Account No. \_\_\_\_\_  
持票人簽署 Signature of Patron \_\_\_\_\_ 日期 Date \_\_\_\_\_

請將已填妥的退票表格及音樂會的完整門票（連同票根），於 2019 年 12 月 6 日或之前寄回：  
垂誼樂社（香港柴灣柴灣道 238 號青年廣場 9 樓 912 室）辦理退票。請留意退款條款細則。

Please return the completed refund form with original unused ticket(s) to Musicus Society Limited (Unit 912, 9/F Youth Square, 238 Chai Wan Road, Chai Wan, Hong Kong) for refund on or before 6 December 2019.

[For official Use only]

Date of receipt \_\_\_\_\_ Handled by \_\_\_\_\_  
Number: \_\_\_\_\_ Date of payment: \_\_\_\_\_